

Notice: Education Phase of Enforcement for OPH Letter of Instruction

October 8, 2021

Ottawa Public Health continues to raise awareness in the sports community of the [Letter of Instruction](#) requirement that coaches, volunteers, and officials show proof of vaccination. From October 9 through to October 23, inclusive, an educational approach will be taken to enforcing the requirements.

Coaches, volunteers, and officials who wish to continue to support indoor organized sports in-person and are currently not fully vaccinated are strongly encouraged to take the steps necessary to become fully vaccinated. To book an appointment to receive the COVID-19 vaccine visit our website for [more information about the COVID-19 vaccine](#).

For further questions contact Ottawa Public Health at 613-580-6744.

Avis : Phase d'éducation de l'application de la lettre d'instructions de SPO

8 octobre 2021

Santé publique Ottawa continue de sensibiliser la communauté sportive à l'exigence d'une [lettre d'instruction](#) selon laquelle les entraîneurs, les bénévoles et les officiels doivent présenter une preuve de vaccination. Du 9 au 23 octobre inclus, une approche éducative sera adoptée pour faire respecter les exigences.

Les entraîneurs, les bénévoles et les officiels qui souhaitent continuer à soutenir les sports organisés en salle en personne et qui ne sont actuellement pas complètement vaccinés sont fortement encouragés à prendre les mesures nécessaires pour devenir complètement vaccinés. Pour prendre rendez-vous pour recevoir le vaccin COVID-19, [visitez notre site Web pour plus d'informations sur le vaccin COVID-19](#).

Pour toute autre question, communiquez avec Santé publique Ottawa au 613-580-6744.